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Thema’s locatie St. Agnes 
 

 
Cliëntenraad in gesprek met...                                                                                      
De cliëntenraad heeft gesproken met de kwaliteitsverpleegkundige. 

Tijdens dit gesprek werd het kwaliteitsoverzicht doorgenomen, een 

document waarin de resultaten van de locatie zichtbaar zijn. Dit biedt een 

goed overzicht van de thema’s die goed verlopen en de thema’s die nog 

aandacht nodig hebben. Daarnaast nodigt de cliëntenraad elk kwartaal de 

kwaliteitsverpleegkundige uit om de MIC/MIM-registratie te bespreken. En 

neemt de voorzitter plaats tijdens de kwaliteitsgesprekken.   

Ook is er een gesprek gevoerd met de teamleider Horeca & Service. Naar 

aanleiding van het bewonersoverleg heeft de teamleider gesprekken 

gevoerd met de diëtiste. Het is goed om te horen dat bewoners betrokken 

worden bij de plannen die betrekking hebben op hun eten en drinken.  

 

Verder heeft de cliëntenraad gesproken met de teamleider voor de 

zorgmedewerkers. Zij waardeert het vrijwilligerswerk dat leden van de 

cliëntenraad doen binnen de locatie. Dit geeft hun waardevolle inzichten 

in de ervaringen en wensen van de bewoners, wat bijdraagt aan de 

verbetering van de zorgkwaliteit. 

 

Verbouwing  
De cliëntenraad heeft gesproken met de kwaliteitsverpleegkundige. 

Tijdens dit gesprek werd het kwaliteitsoverzicht doorgenomen, een 

document waarin de resultaten van de locatie zichtbaar zijn. Dit biedt een 

goed overzicht van de thema’s die goed verlopen en de thema’s die nog 

aandacht nodig hebben. Daarnaast nodigt de cliëntenraad elk kwartaal de 

kwaliteitsverpleegkundige uit om de MIC/MIM-registratie te bespreken. En 

neemt de voorzitter plaats tijdens de kwaliteitsgesprekken.   

 

 

 



High tea  
Er zijn verschillende high teaën georganiseerd, waarbij de cliëntenraad 

aanwezig was. Deze bijeenkomsten zijn bedoeld voor bewoners die recent 

zijn komen wonen in St. Agnes. Het is waardevol voor de cliëntenraad om 

hierbij aanwezig te zijn, zodat ze zich kunnen voorstellen en uitleg 

kunnen geven over hun rol in de medezeggenschap van de bewoners.  

 

Domotica  
De visie van de locatie voor de komende jaren is gebundeld in de drie 

W’s: Warm, Welkom, en Welzijn. Alles wat er gebeurt, moet passen bij 

deze kernwaarden. In 2024 stond de ontwikkeling van deze visie, inclusief 

de verbouwingen, centraal.  

 

Dit jaar heeft de locatie een volgende stap gezet in de voorbereiding op 

de “zorg van overmorgen”. Procesoptimalisatie, herijking en het volgen 

van scholingen maken deel uit van de voorbereiding op de nieuwe 

doelgroep.  

 

De focus ligt op "Anders Kijken – Anders Denken – Anders Doen". Er is 

gekeken naar de processen in de ochtendzorg en er is een wensenlijst 

samengesteld met de wensen van de bewoners. Wanneer medewerkers 

even tijd hebben, kunnen zij een individuele activiteit uitvoeren op basis 

van deze lijst. De activiteiten op de begane grond worden verder 

doorontwikkeld, onder andere in samenwerking met ICT en het domotica-

team.  

 

Vrijwilligersbijeenkomst  
Een lid van de cliëntenraad was aanwezig bij de vrijwilligersbijeenkomst. 

De bijeenkomst was helder en bood mooie handvatten voor de omgang 

met de bewoners.  

 

Kerkdiensten                                                                                                         
De achterban had de wens om de kerkelijke bijeenkomsten voor 

meerdere geloofsbewegingen toegankelijk te maken, en niet alleen voor 

katholieken.   

De geestelijk verzorgende van de locatie heeft dit goed opgepakt en is in 

gesprek gegaan met verschillende groeperingen.   

In 2025 zal er met elkaar gekeken worden waar de diensten plaats gaan, 

omdat het in het restaurant niet meer mogelijk is i.v.m. de overlast die dit 

geeft vanuit de andere ruimten in het huis en het open deuren beleid wat 

in april 2025 gaat plaats vinden. 



In dit jaarverslag staan alleen de locatie specifieke onderwerpen. De 

ViVa!-brede onderwerpen vindt u terug in het CCR-jaarverslag in 

hoofdstuk 3. 


